
Obec Chvalovice  

Zápis č. 18/2017 

 ze zasedání zastupitelstva obce Chvalovice 

  
Zasedání zastupitelstva obce Chvalovice konaného 22.2. 2017 od 18:00 hod.  

v zasedací místnosti obecního úřadu. 
 

Přítomní zastupitelé: p. Tejmlová, p. Borovka, Pöschl, J.Tejmlová ml., Mačková, 

Pöschlová 

Omluvená: p. Nováková 

Hosté: p. Prener 

 Ověřovatelé: p. Pöschlová, Tejmlová ml. 
 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
 

Zapisovatelka: p. Tejmlová  
 

Starosta L. Pöschl přivítal přítomné zastupitelstvo, zahájil zasedání a konstatoval,  

že zastupitelstvo je usnášení schopné v řešení následujících bodů jednání. 

Starosta seznámil obecní zastupitelstvo s návrhem programu. 

 
            Plánovaný program:  
 

1. Projednání prodeje pozemku parc. č. 1106/23. 

2. Projednání žádostí p. S. Ludvíka, manželů Divišových, manželů Vrzalových  

          o koupi pozemku parc. č. 538/2. 

3. Projednání žádosti p. Ivety Houžvičkové. 

4. Projednání akce pro seniory. 

5. Projednání inventury za rok 2016. 

6. Projednání cenových nabídek na dětské hřiště. 

7. Návrh ceny vodného a stočného na rok 2017 – 2018. 

8. Projednání záměru na pronájem nebytových prostor v budově č.p. 45    

9. Projednání střednědobého výhledu  rozpočtu obce Chvalovice na rok         

2018-2020.            

10. Informace o odpadech. 

11. Diskuse, závěr. 

 

Program byl schválen bez připomínek. 

 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

 

1. Zastupitelstvo schválilo prodej obecního pozemku parc.č. 1106/23 o výměře 12m
2
 

za cenu 35,-Kč za m
2
 manželům Vlastimilu a Lence Koritarových. Tento pozemek 

využijí jako předzahrádku. 
 



Zastupitelstvo odsouhlasilo prodej pozemku parc.č. 1106/23 o výměře 12 m
2
 za 

cenu 35,-Kč za m
2
. 

 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 117/2017 bylo schváleno. 

2. Obec dostala tři žádosti na prodej pozemku parc. č. 538/2 na tomto pozemku 

vzniknou tři stavební parcely. Pan Stanislav Ludvík, manželé Divišovi, manželé 

Vrzalovi si dali žádost o stavební parcelu. Obec dá zaměřit pozemek, aby vznikly 

parcely a nechají se vybudovat inženýrské sítě k těmto parcelám. Obec prodá parcely 

až po vybudování inženýrských sítí. 
 

Zastupitelstvo odsouhlasilo rozdělení parc.č. 538/2 o výměře 4554 m
2
 na tři 

parcely.  
 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 118/2017 bylo schváleno. 
 

3. Pani Iveta Houžvičková si dala žádost na odkoupení stráně s věcným břemenem 

přilehlé k jejímu domu.  
 

Zastupitelstvo neschválilo prodej této stráně parc.č. 545/2. 
 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 119/2017 nebylo schváleno. 

 

4. Zastupitelstvo projednalo a schválilo akci pro seniory, která se uskuteční 25.3.2017 

od 14:00 hodin, v obecních prostorách č.p. 47. Objedná se muzika, zastupitelstvo 

připravý občerstvení, ženy dostanou kytičku. 
 

Zastupitelstvo schválilo pořádání akce pro seniory. 
 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 120/2017 bylo schváleno. 

 

5. Starosta Luboš Pöschl jako předseda inventarizační komise seznámil zastupitelstvo 

s inventurou za rok 2016. Inventura proběhla bez chyb.  
 

Zastupitelstvo schválilo inventuru za rok 2016. 
 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 121/2017 bylo schváleno. 

 

6. Starosta oslovil firmy na vypracování cenových nabídek na novostavbu dětského 

hřiště s herními prvky a oplocením. 

 

1. firma: HRAS – zařízení hřišť, s.r.o. 

     Cenová nabídka: 610 890,20,- s DPH 

2. firma: Sportis K. Vary s.r.o. 

     Cenová nabídka: 669 566,-Kč s DPH 



3. firma: Luna Progress s.r.o. 

     Cenová nabídka: 496 531,-Kč s DPH 
 

Zastupitelstvo projednalo a schválilo firmu Luna Progress s.r.o. Zdenice   

s nejnyšší cenovou nabídkou 496 531,-Kč s DPH. Tato firma je také nejblíže k 

obci Chvalovice. 
 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 122/2017 bylo schváleno. 

 

7. Starosta předložil návrh ceny vodného a stočného na rok 2017 – 2018 pro obec 

Chvalovice.  

Zastupitelstvo schválilo cenu vody 40,26,-Kč s DPH cenu stočného 35,19,-Kč s 

DPH. Celková cena 75,45,-Kč. Tato cena je stejná jako loňský rok. 
 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 123/2017 bylo schváleno. 

 

8.Pan Jaroslav Šísl si dal žádost na pronájem nebytových prostor v budově č.p.45, 

které budou využívány k prodeji smíšeného zboží. 

 

Zastupitelstvo schválilo záměr na pronájem nebytových prostor. 

 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 124/2017 bylo schváleno. 

 

9.Zastupitelstvo projednalo Střednědobý výhled rozpočtu obce Chvalovice na období   

2018-2020.Byl vyvěšen od 6.2.2017 do22.2.2017. 

 

Zastupitelstvo schválilo střednědobý výhled rozpočtu obce Chvalovice bez 

připomínek. 

 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 125/2017 bylo schváleno. 

 

                 

 10. Místostarostka J. Tejmlová informovala zastupitelé o odpadech za rok 2016.  

Obec zaplatila za svoz odpadu za rok 2016 celkem 214 499,-Kč. V této ceně jsou 

zahrnuté také dva mobilní svozy a odvoz kontejnerů s bioodpadem. Od EKO KOMU 

za třídění odpadů dostala obec zpět 17 878,-Kč, od Mariuse Pedersena za kartony 

zpět 437,-Kč. Od občanů obec vybrala 87 946,-Kč.  

Za loňský rok mají všichni občané zaplaceno. 

Obec doplácí za odvoz odpadů 108 238,-Kč tj. 50,46 %. 
 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí informaci o odpadech za rok 2016. 

 



10. V diskusi se hovořilo o půjčování  peněz. Obec nikomu peníze půjčovat  nesmí, 

není banka. Obec byla požádána od občanů o přesměrování autobusové linky v 8:00 

ze Lhenic přes Chvalovice. Obec toto projednala s dopravcem a snad by to mělo být 

vyřízeno kladně. Obec bude občany včas informovat.  

Na žádost občanů doporučujeme   nepálit  větve a listí, občané by to měli vozit do 

kontejneru s bio odpadem, který je na návsi.  
 

Starosta poděkoval všem za účast a zasedání ukončil. 

 

Zapsala: p. J. Tejmlová – místostarostka 

 

Ověřovatelé: p. Pöschlová, Tejmlová ml. – zastupitelé 

 

Zápis schválil starosta Luboš Pöschl.   

 
 

    


